
Mänttä-Vilppulan nuorisovaltuuston lausunto kouluverkkouudistuksesta koskien yhdistymistoimia 

Nuorisovaltuusto toteaa Taidekaupungissa suoritettavan kouluverkkouudistuksen säästöjen nojalla 

tarpeelliseksi, ja haluaa lisäksi esittää siihen oman kantansa, mikä löytyy alta. 

- Emme asetu poikkiteloin peruskorjauksien kanssa, mutta pidämme mahdollisia peruskorjauksia 

uutta rakentamista kannattamattomampana vaihtoehtona, sillä nykyiset koulurakennukset tulisivat 

korjaustoimiltaan viime kädessä uutta rakentamista kalliimmaksi. Tästä syystä näemme, että on 

järkevintä rakentaa uutta. 

- Toteamme Mäntän päässä sijaitsevien alakoulujen yhdistämisestä, että se on hyvä asia ja legitiimiä 

toteuttaa. Yläkoulujen sekä Mäntän lukion yhdistyminen samaan paikkaan on osaltaan myös 

järkevää, mutta siihen liittyy myös sudenkuoppia, esimerkiksi syrjäseutujen kuljetuksiin, liittyen. 

Pidämme esimerkiksi bussimatkaa Pohjaslahdelta Mänttään pitkänä seiskaluokkalaisille, mutta sekin 

saataneen hoitumaan. 

- Mitä tulee Mäntän lukion ja yläkoulujen yhdistymiseen samaan paikkaan, toivomme ehdottomasti, 

että lukio ja tuleva yläkoulu pysyvät toisistaan erillisinä alueina, kuten Mäntässä parhaillaankin 

toimitaan. Pidämme myös tärkeänä, että lukion tämänhetkinen rehtori, Johanna Rintapää, pysyy 

yhdistetyssäkin koulussa sinä henkilönä, jonka kanssa lukiolaiset asioivat esimerkiksi 

lukujärjestysasioissa. Uuden, fuusioituneen koulun sijainnin puolestaan olisi mielestämme hyvä olla 

juuri Mäntässä, sillä siellä on jo valmista asuntolatoimintaa sekä muu toisen asteen koulutus, ja 

luonnollisesti myös kaksoistutkintolaiset. Meistä uusi kouluyhdistelmä Mäntän päädyssä olisi siis 

paras ratkaisu. 


